

Notulen van de Algemene Jaar Vergadering SSOVN

De algemene jaarvergadering van woensdag 26 april 2023.

Aanwezig: HB, Michel vz / Hans penm. / Loek 2^e vz / Henk secr.

Stagiaires, Ria / Martien / Johan / Geert

Afdelingen, TT / MTC / D4F / RK / Hb / LGS / BJ

Commissies, Red / 4DC / RvE / OC / BHC/ FC

Afw. m.k.: Rienus

1. Voorzitter

A .Opening.

Michel opent de vergadering met een welkom aan alle afgevaardigden.

Vraagt te gaan staan en één minuut stilte acht te nemen voor de leden die ons zijn ontvallen.

B. Mededelingen.

*Michel deelt mede dat de verwickelingen rond de verbouwing van het Station steeds dichterbij komt en dat er veel op ons afkomt. Het terrein rondom het clubhuis wordt gebruikt voor opslag. We krijgen beperkte parkeerplaatsen langs het spoor tegenover de Hobby-werkplaats. We worden er als SSOVN wel bij betrokken, er is al overleg geweest met NS/Stations, NS/Vastgoed en Prorail. We kunnen weinig invloed uitoefenen maar het HB zal er alles aandoen om er zo goed mogelijk uit te komen. Indien er belangrijk nieuws is zullen de afdelingsbesturen geïnformeerd worden.

*Bedankt Bert Verplak voor zijn inzet en het snelle en zorgvuldig overnemen van de taak van Wim Jansen, als zijnde huismeester.

C. Beleid.

Het beleid, wat in 2020 is uitgezet, zal gecontinueerd worden. Op wat kleine details na zijn er geen afwijkende besluiten genomen.

2. Notulen

Algemene jaarvergadering 25 april 2022.

Geen op of aanmerking, onder dankzegging worden de notulen gearresteerd.

3. Secretaris

A. Mededelingen.

Henk doet een dringend verzoek om kandidaten voor de Financiële Commissie, aanmelden s.v.p.

B. Ingekomen stukken.

*Rikken, afdak en vloer fietsenstalling, privacy gegevens afd.leden.

Wordt behandeld bij de rondvraag.

*TT afmelding Hilco Reuvers, vz. TT.

C. Jaarverslag 2022.

Wordt goedgekeurd.

4. Penningmeester

A. Mededelingen.

*Hans, we hebben een andere financiële opzet in gebruik genomen.

De acceptgiro gaat er uit, in plaats daarvan wordt er een factuur naar het e-mailadres gestuurd.

*De prijzen van de bar zijn aangepast, vergadering akkoord.

*Er wordt een nieuwe airco bij de biljarts geplaatst.

B. Financiële verslagen 2022.

Het financiële verslag wordt goedgekeurd.

C. Begroting 2023.

De begroting wordt goed gekeurd. Noot van de Vz. De financiële positie is mede verbeterd door sessies van NS en leden groei.

D. Royeringen.

Er zijn dit jaar geen royereringen.

5. Decharge

A. Penningmeester.

De Financiële Commissie heeft het financiële jaarverslag bezien en goed gekeurd. Met applaus verleend de Vergadering decharge.

B. Beleid.

Ook het beleid wordt geaccordeerd.

6. Verkiezing algemeen bestuur

Aftredend zijn: secretaris, Henk Willems, met applaus herkozen.

2^e voorzitter, Loek Janssen, met applaus herkozen.

Martien Luidens, nu als stagiair 2^e penningmeester, met applaus gekozen

Aangemeld Ria van Beek, nu als stagiair 2^e secretaris. Ria vraagt om nog een jaar als stagiaire mee te lopen. Vergadering akkoord.

Geert van Rodijnen en Johan van den Hof hebben zich aangemeld als stagiaire en gaan een jaar "meelopen". Het HB is blij met deze ontwikkeling.

7. Verkiezing financiële commissie

Aftredend is: i.v.m. gebrek aan kandidaten geen aftredingen.

Anet en Gerard gaan nog een jaar door maar hopen op aanmeldingen.

Kandidaten kunnen zich nog aanmelden voor de volgende algemene vergadering bij de secretaris.

8. Vaststellen datum volgende algemene jaarvergadering

Volgens rooster op een donderdag, voorstel 25 april 2024. Verg. Akkoord.

9. Rondvraag

***Hans Lammerts** (Kaketoe). De leden zijn erg tevreden over de locatie.

Wilt wel graag weten of in het licht van de komende gebeurtenissen en de organisatie van de landelijke biljartcompetitie deze locatie vast blijft staan.

Michel stelt dat we daar vooralsnog uitkunnen gaan, tot 2029 kunnen wij een beroep doen op gemaakte afspraken, maar een andere locatie zal tot de mogelijkheden behoren. Het is ongewis, maar voor het komende jaar denken wij niet. Wel verdwijnen, vanaf augustus i.v.m. zwaar werkverkeer, de parkeerplaatsen vóór het clubhuis. De parkeerplaatsen zijn dan naar achteren verplaatst. Bij eventuele wijzigingen worden jullie direct op de hoogte gesteld.

***Helmy** (Rikken). Vraagt om een overkapping fietsenhok en of de vloer schoongemaakt kan worden, deze is spekglad. Vraagt of er i.v.m. de wet op de privacy de ledenlijst onderling verstrekt mag worden aan de leden.

Michel, de overkapping gaat niet door, schoonmaken wordt geregeld.

Als de afdelingsleden onderling akkoord gaan is dat geen bezwaar.

***Jos** (D4F). Er zijn afdelingsleden die geen factuur krijgen of gehad hebben.

Hans en Martien ondernemen actie. Het kasboek van de afdeling is recht getrokken.

***René** (MTC). Vraagt of de standplaats Arnhem bij de Reünie betrokken kan worden. Het HB zal dit in vergadering bespreken.

10. Suiting door de voorzitter

Michel sluit onder dankzegging voor de positieve inbreng de vergadering.

Memoriseert de Black&White avond op 6 mei, de wandeldag op 13 mei en de Familiedag op 21 mei.

Wenst allen wel thuis.

Secretaris Henk Willems

2^e secretaris Ria van Beek (stagiaire)